

Referat skolebestyrelsesmøde mandag d. 22.5.2023 kl. 18.00 – 20.00

Mødet afholdes på konferencelokalet ved kontoret.

Deltagere:**Afbud:**

Punkt 1	<p>Siden sidst.</p> <p>Orientering fra formanden.</p> <p>I forhold til kommende punkt omkring vinterferie i enten uge 7 eller uge 8, er der delte meninger i bestyrelsen omkring hvad der er mest hensigtsmæssigt.</p> <p>Varsling af høring i forhold til ny rapport omkring inklusion i Greve. Sættes på til juni-mødet da der er høringsfrist i slutningen af juni.</p>
Punkt 2	<p>Elevrådet</p> <p>Referat</p> <p>Der indstilles til at få to repræsentanter i kommende skoleår. Christian Går videre med dette.</p> <p>Elevrådet er ikke repræsenteret på dagens møde.</p> <p>10 min</p>
Punkt 3	<p>Uge 6. Punkt fra marts-dagsorden</p> <p>Punktet indeholdt en drøftelse omkring bruge af sex og samfunds undervisningsmaterialer i forhold til skolens seksualundervisning. Der er forskellige meninger i bestyrelsen omkring involvering i eller anvisning af lærernes undervisningsmaterialer, og flertallet ser ingen grund til i den forbindelse at udstikke retningslinjer/anvisninger af hvilket materiale der må benyttes.</p>
Punkt 4	<p>Evaluering af besøg fra udvalget</p> <p>Skolebestyrelsen er enige om at arrangementet var en succes. Det er godt at drøfte skolens rammer og vilkår med de Børne, Skole og ungeudvalget. Der var enighed om at søge at invitere jævnligt, men med nye overskrifter og andre fremvisninger af projekter. Ide: at vise Makerspace frem når det har fået liv.</p>
Punkt 5	<p>Trafik og knallertkørsel på stierne omkring skolen</p> <p>Der er stigende problem med hasarderet kørsel ved skolen sfo. Bestyrelsen er stærkt bekymret for trafiksikkerheden.</p>

	<p>Det aftales at der rettes henvendelse til CTM og KFI i forhold til vejledning og evt. udarbejdelse af hastighedssænkende foranstaltninger. Derudover forsøges at genbesøge de trafikantbefalinger skolebestyrelsen sendte til CTM sidste år.</p>
Punkt 6	<p>Næste års indsatser i skolebestyrelsen</p> <ul style="list-style-type: none">- Planlægning af kontaktførelsemøder- Kommende forældremøder- Temaer; herunder kommunikation <p>Der aftales et kommende fortsat fokus på kommunikation Desuden påpeges at vigtigheden af at kunne deltage på kommende forældremøder ville kræve en tidlig udmelding af datoer. Det forventes at disse datoer er på plads sidste uge af juni. Meldes ud til skolebestyrelsen straks derefter. Derudover skal der udarbejdes 3-4 slides med det som er vigtigt for bestyrelsen at præsentere på årgangene.</p> <p>Derudover skal der aftales et efterårsmøde for kontaktførelse. Den nye kontaktførelsefolder ønskes klar til de første forældremøder.</p> <p>I forhold til kommende dagsordner foreslås det at der arbejdes med "tema" hver anden møde, samt et fortsat fokus på kontinuerligt arbejde med principperne og tilsyn heraf.</p> <p>10 min</p>
Punkt 7	<p>Ansættelse af ny afdelingsleder.</p> <p>Udpegning af repræsentant til ansættelsesudvalg. Samtaler d. 19.6 Mulige bud: Asger, Henrik J. og Tine?</p> <p>Henrik J. udpeges som repræsentant fra bestyrelsen</p> <p>Henrik J. 10 min</p>
Punkt 8	<p>Kort nyt:</p> <ol style="list-style-type: none">a. Eleverne.b. Skolebestyrelsen.c. Medarbejderne.d. Ledelsen <p>Der meldes om en fantastisk sidste skoledag. God stemning, stor opbakning af forældre og en flok ansvarlige unge mennesker. Tak for en god dag.</p>

	Tid: 10 min
Punkt 9	Kommende aktiviteter for bestyrelsen: Grillhygge på junimødet
	Evt

D: Dialog B: Beslutning O: Orientering

Punkter til kommende møder
Næste møde

Formand Henrik Jørgensen Skoleleder Christian Bruun-Andersen.